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Klart stockholmarna ska hämta ut sina paket 

Efter trafikkontorets pilotprojekt med paketboxar på stadens mark har nya regler införts som 
inneburit att aktörerna tvingats plocka bort boxarna. De anses förfula staden samtidigt som 
kontoret menar att de tar onödig plats. Vi är övertygade om att paketboxarna kommer ha en 
fortsatt viktig roll i en levande stad och då allt fler inköp görs online. Vi tror också att 
utformningen av paketboxarna kan förbättras. Att då försvåra för stockholmare att hämta ut 
varor när det passar just dem är inte en position trafikkontoret i Sveriges största stad kan 
känna sig bekväm med att inta. Därför behövs en lösning för stockholmarna får behålla 
paketboxarna men trafikkontoret får sätta krav på utformning och placering. 

Med anledning av detta undrar vi: 

1. Vad grundar sig trafikkontorets avvägning gällande de indragna paketboxarna i? 
2. Gällande boxarnas utformning – vad skulle trafikkontoret önska för att de inte skulle 

förfula staden samtidigt som stockholmare fortsatt kan använda dem? 
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